
Fra: Helge Vindenes helge@nettstar.no @
Emne: Fwd: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak i sjø{fiber-sjøkabel) i Lindås Kommune ott

eksisterende arealplaner
Dato: 8. oktober 2019 kl. 18:35

Til: gunvald gunvald@nettstar.no

Videresent melding

Fra: Byggesak Lindis <tresahndasore >>
Emne: SV: Plassering 2: SV: Anmodning om mate for gjennomgang av tiltak  i  sje(fiber-sjakabel) i Lindås Kommune
oft. eksisterende arealplaner
Dato: £ oktober 2019I 18:20:15 CEST
Til: Helge Vindenes <et ceessaran cr>

Hei,

Vi har nå drøftet de nye forslagene til plassering, slik de fremgår av mailen din.

Vår tilbakemelding er at de fremlagte fiberkablene er vurdert som mindre tiltak etter
SAK1 O§ 4-1 bokstav e nr. 8. Dette medfører at kablene er unntatt søknadsplikt.
Dere trenger altsa ikke a søke til byggesak for dem

Dere er selv ansvarlige for å kontak1e eventuelle andre aktuelle myndigheter, f.eks
havnemyndighet.

Eirik Berntsen I  rådgjevar byggesak
E-post: bygesa =anaas  omrdune  nl Telefon: +47 56 37 50 00
Kundesenter: +47 56 37 50 00 I Heimeside:  ,.,,,....,. ,naas kommune.no

,.._,
j INDA KOMMUNE

Ved ytterlegare sporsmål, ver venleg å ta kontakt med osspa kundesenteret, tysdag eller
torsdag frå kl. 09.00 til kl. 15.00 (pause frå kl. 11.30-12.00), telefon 56 37 50 00.
Innsending  av  søknadar og annan dokumentasjon i saker skal sendast Ill

ttak@ltndas.kommur.e.110

Fra: Helge Vindenes mailto:he' .vindenes':iqmail.com]
Sendt: fredag 20. september 2019 13:57
Til: Byggesak Lindås
Emne: Re: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak i sj(fiber-sjokabel) i
Lindås Kommune oft. eksisterende arealplaner

Hei,
Viser til samtaler pr, telefon ang. Forhåndskonferanse for gjennomgang av
fiberkabel i sjø.
Jeg har prøvd å registrere forhåndskonferanse på skjema på web, men
dessverre passer ikke kravene til registrering for
Dette formålet. Ingen gab/bnr i sjø , osv.

Bestiller derfor en forhåndskonferanse her, og håpe det går greit.

Traseene har vi endret litt ift til det å ikke gå i Gyteområder eller
c • - • • I ' '



Fra: Elrik Berntsen  eirik. berntsen@lindas kornmune no
Emne: SV: Plassering 2: SV: Anmodning om mote for gjennomgang av tiltak i sjo(fiber-sjokabel)i Lindås Kommune oft

eksisterende arealplaner
Dato: 7 november 2019 kl. 10:18

Til: Helge Vindenes  helge vindenes@gmail com

Hei.

De tidligere innsendte fiberkablene deres er vurdert til å være i tråd med plangrunnlaget.

Når vi som kommune vurderer søknadsplikt for et tiltak. så er plangrunnlaget et vesentlig
vurderingstema. Et absolutt kriterium for å være unntatt søknadsplikt er at tiltaket er i tråd med
arealplaner. Derfor vil alle tiltak som er vurdert som unntatt søknadsplikt. også være i tråd med
plangrunnlaget.

Håper det var en grei redegjørelse dere kan bruke som tilbakemelding. Jeg har ikke fått sett på
den nye plasseringen dere sendte inn. så dere hører i fra meg.

Med helsing

Eirik Berntsen I  rådgjevar byggesak

E-post: erk bernts nu@undasommun. I Telefon: +17 56 37 56 36
Kundesenter: 447 56 37 50 001 Heimeside: '''

--: .1.US·AA::,,
'sa

Er meldinga motteke hja feil adressat, ver venleg a slette den fra postsystemet.

Fra: Helge Vindenes [mailto: helge.vindenes@gmail.com]
Sendt: onsdag 30. oktober 2019 16:00
Til: Byggesak Lindås
Emne: Re: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak i sjø(fiber-sjøkabel) i
Lindås Kommune oft. eksisterende arealplaner

l lei.
Etter samtaler med Bergen Havn i dag ønsker de å ha en litt bedre spesifisering av
uttalelsen for sjø fiberkabler.

Bergen Havn ønsker å få spes itisert at det ikke er i strid med gjeldende planverk.

Er dett mulig å oppgradere uttalelsen til dette ?

Nettstar as har også planer om å legge fiberkabler i vatn i Lindås Kommune for bedre
nå fastbuende.
Fiberkablar i vatn trengs ikke å  få  godkjenning hos Bergen Havn , trengs det
godkjenning hos kommunen '?



Vedlegger vdre ny planlagte traseer her.

Ansvarsrett . F,kke du avklart orn tritaket krever ansvarsrett?

Mer

Nettstar as


